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Vláda nepodporí vznik priemyselnej zóny v Topoľčanoch. Podporu prisľúbila ešte bývalá vláda, ministerstvo
hospodárstva však nenašlo vo svojom rozpočte dostatok financií. Rovnako naprázdno obídu aj priemyselné
zóny v troch ďalších mestách. Topoľčianska samospráva vyčlenila pre priemyselnú zónu 24 hektárov na lúke
za riekou Nitra smerom na Práznovce. Investovala do predprojektovej prípravy, spracovaná bola aj
dokumentácia pre územné rozhodnutie.

„O tomto rozhodnutí počujem prvý raz. Budeme musieť hľadať iné zdroje financovania, dnes je ťažké
povedať odkiaľ a ako,“ povedal pre agentúru SITA vedúci odboru výstavby, životného prostredia a
vyvlastňovacieho konania na topoľčianskom magistráte Ladislav Bakič. O eurofondy sa mesto v tejto
súvislosti zatiaľ neuchádzalo. „Minulý rok sme riešili majetkovo-právne vzťahy, zatiaľ ešte územie nie je
vysporiadané,“ dodal Bakič.

Cieľom prípravy priemyselnej zóny je priniesť do mesta a okolia prácu. Ku koncu novembra 2010 evidoval
topoľčiansky úrad práce 10,83-percentnú nezamestnanosť. V novembri 2009 bola na úrovni 10,89 percenta.
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